

Bestyrelsesmøde d. 2. april, 2020 (over skype)

Deltagere: Charlotte, Astrid, Steffen og Helle

---

1. Ordstyrer og referent er henholdsvis Astrid og Helle
2. Sommerbridge (→ medlemsbrev)  
Vi agter at gennemføre sommerbridge også selvom det eventuelt først bliver fra midten af Juni.  
Medlemmerne opfordres til at holde øje med hjemmesiden. Vi vil undersøge om det giver mening at udvide med enkelte søndage eftermiddage.  
Helle checker hvad Ruder Es's planer er.  
Astrid checker med Tapeten om det overhovedet er muligt at få salen.  
Det er muligt at rabatkort ikke giver mening, hvis sommersæsonen bliver kraftig forkortet. Klippekort blev diskuteret.
3. Generalforsamling (→ medlemsbrev)  
Denne planlægges at blive afholdt den anden spilleaften i september med det sædvanlige program (hygge + bridge). Der annonceres for det via hjemmesiden + første spilleaften. Vi skal huske to mulige vedtægtsændringsforslag a) forslag på GF, der ændrer økonomi regler b) hvordan indeles rækkerne (se senere).
4. Oprydning efter forårsturneringen  
Udlæg der skal deles med Skovlunde: 1000 kr til annoncering + 800 kr til spurtpræmier.  
Astrid skriver til Skovlunde og foreslår, at de betaler halvdelen og får halvdelen af spurtpræmierne (diverse chokolader etc., som minimum kan holde sig indtil slut juli). Skovlunde er velkommen til at afhente dem hos Charlotte inden da.  
Der er stadig 8 personer, der ikke har vendt tilbage om tilbagebetaling af deltagelsesgebyr.  
Steffen kontakter Rune for at få hjælp til kontakten til Skovlunderne.
5. Regnskab for sæson 2019-20  
Steffen mangler input fra lageroptælling; men man kan ikke komme ind på Tapeten i denne tid.  
Astrid sender Paws kontaktdetaljer til Steffen.
6. Informationsbrev til medlemmer.  
Astrid laver brev, der bliver udsendt snarest og endvidere lagt på hjemmesiden.  
Mulige emner: sommerbridge + GF + sæson start + reklame for online bridge (BBO, Funbridge) + løse makkere
7. Oprydning fra en hurtig afbrudt bridgesæson.  
Klubmestre i par nåede at blive afsluttet, og præmier blev uddelt.  
Klubmestre i hold vil ikke blive kåret i år.  
Der vil ikke blive uddelt medaljer for nogen af disse fra i år.
8. Medlemssituationen (→ medlemsbrev)  
Folk opfordres til at checke om listen over makkerskaber  
Pt. er der 106 sikre medlemmer + 4 ubeslutsomme + 9 uden makkere. Vores holdning er, at vi lukker alle eventuelle nye medlemmer ind uden at skele til de magiske 120 eller 128 total medlemstal. Vi forventer tidligst at medlemssituationen bliver afklaret når bridge åbner igen (juni/juli).  
Helle undersøger løsninger for umagiske medlemstal med spilleudvalget (især hvis vi skal have en række, der har fri afmelding + ingen holdbridge). Dette sættes i gang nu, for der skal muligvis en vedtægtsændring til, før det kan gennemføres i praksis.  
Helle laver en proces med de løse makkere, så de kan finde hinanden. Der gøres lidt reklame for dette i medlemsbrevet, hvor klubbens medlemmer opfordres til at tænke på andre mulige kandidater, der mangler en makker.

9. Online bridge

Nogen diskussion om hvorvidt vi skal reklamere for dette, og hvor meget vi skal gøre for det.

Steffen sender invitation om BBO gruppe til Astrid. Esben har også tænkt kloge tanker.

10. Næste møde vil sandsynligvis også blive afholdt på skype på et tidspunkt, hvor vi kender Danmarks åbningsplaner lidt bedre. Astrid giver lyd. Og der vil blive serveret vin o.l.